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1. Er wordt gevraagd naar een uitbreiding met één extra Fte, uit hoeveel Fte’s bestaat de afdeling op 
dit moment ?  
 
Reactie:  
Het team Advies en Regievoering waar Economie onder valt omvat 20 fte’s. Economie bestaat uit 1 
fte.  
 
2. Is er al iets meer bekend over de impact van het nieuwe Provinciale beleid voor Dalfsen (H 3.2 blad 
9)? Wat kunnen eventuele consequenties op deze Nota zijn en hoe wordt dit gecommuniceerd naar 
de Raad ?  
 
Reactie:  
Deze impact is nog niet bekend. In Q3/Q4 2024 komt de mogelijkheid om op de ontwerp provinciale 
omgevingsvisie een bestuurlijke reactie te geven.  
 
3. Hoe wordt deze Nota de komende jaren geactualiseerd/bijgehouden ? Of wordt er pas in 2027 
weer geëvalueerd ?  
 
Reactie:  
Ons voorstel is na twee jaar een tussenstand te geven en in 2027 een evaluatie.  
 
4. In de Nota staat de volgende opmerking: “Ook de Provincie Overijssel zal in de tweede helft van 
2023 input leveren voor het nationaal programma werklocaties”. (H 3.1, blz. 8) Is hierover al wat 
meer bekend?  
 
Reactie:  
Nee. Niet meer dan dat de provincie hierover in overleg is met het ministerie van EZK.  
 
5. Is er al meer duidelijkheid met betrekking tot nieuwe bedrijventerreinen bij Dalfsen en 
Nieuwleusen?  
 

Reactie: 

Nee, het onderzoek is nog gaande. Het voorstel is om in januari 2024 een technische sessie met uw 

raad te houden. 


